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Referat Generalforsamling 2024.  

Lokation:  Sdr. Vilstrup Forsamlingshus (klubben) 

Dato:   25. Marts 2025. Klokken 19:00-21:00 

Referent: Christian Bruhn Gerdes 

 

1.  Valg af Dirigent: 

Bestyrelsen foreslog Erling Haugaard. Erling blev valgt.  

 

2. Aflæggelse af beretning for foreningens virke siden sidste 

generalforsamling, herunder beretning fra flugtskydningsudvalget. 

 

a) Beretning for foreningens virke  

Erik Gotfredsen fremlagde beretningen for foreningens virke i 2024. Beretningen er vedlagt 

som bilag 1.   

b) Beretning fra flugtskydningsudvalget.  

Jørgen Jensen fremlagde beretning fra flugtskydningsudvalget.  2024 har været udfordret af 

få deltagere. Der indkaldes til møde den 2. april, hvor der skal diskuteres, hvordan der kan 

komme flere deltagere til 2025 sæsonen. Resultaterne fra årest turneringer har været pæne.  

 

Begge beretninger blev godkendt.  

 

3. Fremlæggelse af det reviderede  årsregnskab til godkendelse.  

Jørgen Lildholdt fremlagde revideret årsregnskab for 2024.  

Det reviderede årsregnskab lægges på foreningens hjemmeside.  

Foreningen kommer ud med et mindre overskud. Udgifter til mobilepay stiger og stiger, og 

det presser økonomien fremadrettet. 

 

Regnskabet blev godkendt.   

 

4. Vedtagelse af bestyrelsens forslag til ny kontingentstruktur i foreningen.   

Forslaget er vedhæftet som bilag 2.   

Forslaget var tilsendt til medlemmerne forud for generalforsamlingen, og blev motiveret af 

formanden -suppleret af kasseren. 

 

Der blev diskuteret med blandt medlemmerne, for og i mod, og der kom uddybningerne fra 

bestyrelsen.  

 

Blandt andet blev der spurgt ind til kontingentniveauet for B-medlemmer. Hvis der kommer 

et nyt stykke skov som foreningen vil leje, eller hvis skovlejen til lodsejerne stiger – stiger 

kontingentet så bare tilsvarende for B-medlemmer? Her får foreningen den mulighed at 

man kan tilpasse antallet af medlemmer, så kontingentet ikke stiger meget, og samtidig kan 
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man hvert år på generalforsamlingen stemme om kontingentniveauet og dermed jagtlejen, 

for på den måde at holde kontingenet på et rimeligt niveau.  

 

Afstemningen skete skriftligt og forslaget blev stemt igennem.  

  

5. Vedtægtsændringer  

Ændringen i kontingentstrukturen i punkt 4, medfører en ændring i vedtægternes §4 

”Optagelse”  og §5 ”Ophør” – se den nye formulering i Bilag 3.  

 

6. Valg til bestyrelsen for en 3 årig periode  

- Jørgen Lildholdt  Blev genvalgt 

- Jørgen Jensen . Blev genvalgt 

 

7.  Valg af Suppleanter 

- Emil Smed blev genvalgt. 

- Chr. Scherrebeck modtog ikke genvalg.  

- Istedet blev Henrik Neumann valgt som suppleant.  

    

Der er således fortsat 2 suppleanter.  

 

8. Valg af revisor:  

Georg Tronier og Morten Jacobsen blev enstemmigt genvalgt.  

 

9.  Eventuelt: Herunder fastsættelse af dato´er for årets jagter, næste ordinære 

generalforsamling, start sæson for flugtskydning og påvisning af skovskel. 

 Følgende punkter blev diskuteret under eventuelt. 

9.1 Fastsættelse af datoer for årets jagter.  

- Bestyrelsen foreslog følgende jagtdatoer:  

Vilstrup Skov:   15. November 2025  

Kelstrup:  6. December 2025 

Julejagt:  27. December 2025 

Ungjagt:  Dato fastlægges af ungjægerudvalget  

 

- De foreslåede jagtdatoer blev godkendt af forsamlingen.  

 

9.2 Dato for påvisning af skovskel.   

- Udsendes af bestyrelsen  

 

9.3 Dato for start af flugtskydningssæsonen. 

- Onsdag den 30. april 2025. 

 

9.4 Andet Eventuelt: 
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- Der blev spurtg ind til bestyrelsens arbejde med en trykjagt i foreningens skove. Emil 

fra bestyrelsen kommenterede på dette, og at intentionen fortsat er at afholde trykjagt, 

men at tiden har været knap. Han glæder sig over den positive respons fra 

medlememrne, da der blev sendt en følning ud, for at vurdere opbakningen. 

  

- Flere af medlemmerne gav flere gange udtryk for at bestyrelsen skal række ud og søge 

hjælp til opgaver, så bestyrelsen ikke selv står med opgaverne.  

 

- Der blev spurgt ind til jagt på mårhunde. Foreningen vil meget gerne have jagt på 

mårhunde, og de medlemmer som ønsker at jage mårhunde, skal blot rette henvendelse 

til et bestyrelsesmedlem om hvor og hvornår man ønsker at jage. Derefter får man som 

udgangspunkt accept.  

 

Dirigenten overgav ordet til  formanden som afsluttede generalforsamlingen med at han ser frem til 

den kommende jagtsæson og foreningens 100-års jubilæum.    

 

 

 


